
چیز بدی نیست که به زیبایی اهمیت میدهید

شماره پرسش: ۱۵۰۶۰
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متن پرسش

سلام و احترام: اول: استاد بزرگوار ابتدا باید از محضر شما تشکر کنم. چه بسیار سوالات و ابهامات

عقیدتی که با بیانات و کتاب های شما به پاسخ رسیدم. استاد عزیز بنده بسیار مغلوب خواب هستم و

نمی توانم خواب و بیداری را مدیریت کنم. از این جهت ناراحت هستم و احساس خسران دارم. دوم:

بسیار به ظاهر خودم و منزل اهمیت می دهم. هر چند با نیت خاصی وارد عرصه هنر شدم و از این

ابزار برای خدمت به اسلام بهره بردم. اما شاید این رشته تحصیلی هم بی تاثیر نیست. این اهمیت

دادن به زیبایی و جزات باعث نوعی عذاب وجدان شده. اگر در مورد این دو مسله راهنمایی بفرماد

سپاسگزارم. شهادت در رکاب حضرت بقیه االله عج رزق و روزیتان. دعامون بفرماد.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: 1- تا 8 ساعت خوابیدن در 24 ساعت را به خود سخت نگیرید 2- چیز بدی

نیست که به زیبایی اهمیت میدهید نگذارید فضا صحنهی غفلت از خدا و اشرافیگری شود. موفق

باشید


